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Bestilling	af	projektforslag	til	centralsug	
Problemer	med	udsugning	fra	emhætter	og	badeværelser,	der	i	mange	tilfælde	er	tilsluttet	forkert.	
Projektet	skal	sikre	ordentligt	ind-	og	udtag	af	luft.	Søren	bestiller	et	projektforslag.	Når	det	foreligger,	
skal	forslaget	drøftes	på	en	generalforsamling.	
	
Styrket	dialog	–	initiativer	til	glæde	for	fællesskabet	efterlyses	
På	bestyrelsesmødet	drøftede	vi,	hvordan	vi	kan	styrke	dialogen	med	andelshaverne	og	understøtte	og	
opfordre	til	flere	initiativer,	som	styrker	fællesskabet.	I	gamle	dage	havde	bestyrelsen	en	ugentlig	
kontortid,	hvor	andelshaverne	skulle	komme	forbi	for	at	få	indsat	penge	på	deres	vaskekort.	Samtidig	
var	det	et	sted,	hvor	vi	havde	en	uformel	snak	om	løst	og	fast	–	både	mellem	andelshavere	og	
bestyrelse	og	andelshaverne	imellem.	Kan	vi	’opfinde’	en	erstatning?	Vi	har	i	år	haft	et	rigtigt	godt	
fremmøde	til	arbejdsdagene,	og	mange	børn	og	barnlige	sjæle	deltog	i	fastelavnsfesten.	Har	du	forslag	
til	initiativer,	som	styrker	fællesskabet,	så	kontakt	os.	
	
Bestyrelsesmedlemmer	søges	
Til	næste	generalforsamling	i	marts	efterlyser	vi	andelshavere,	som	har	lyst	til	at	gøre	en	aktiv	indsats	
for	foreningen	og	naboerne	–	som	enten	bestyrelsesmedlem	eller	suppleant.	Hvis	du	muligvis	er	
interesseret,	så	kontakt	bestyrelsen	på	peterfabersgade519@gmail.com	–	og	kig	evt.	forbi	til	et	
bestyrelsesmøde	for	at	høre	mere.		
	


